

**DIOCESE OF SAULT STE. MARIE**



**DIOCÈSE DE SAULT STE-MARIE**

**GENERAL DECREE**

**DÉCRET GÉNÉRAL**

**CONCERNING LOCKDOWN**

**À PROPOS DU CONFINEMENT**

Whereas, on March 11, 2021, the government of Ontario has announced that the Public Health Sudbury and Districts region has entered the "Grey-Lockdown" level, and

Attendu que, le 11 mars 2021, le gouvernement de l'Ontario a annoncé que la région de Santé publique Sudbury et districts est maintenant en confinement (zone grise), et

Whereas, on the next day, the government modified the capacity maximums for religious ceremonies for regions in the "Grey-Lockdown" level,

Attendu que, le lendemain, le gouvernement a modifié la capacité maximale pour des cérémonies religieuses dans les régions en confinement (zone grise),

**DECREE**

**DÉCRET**

1. Until further notice, all liturgical celebrations in churches located in the Public Health Sudbury and Districts region are limited to a maximum of 15% of total occupancy indoors, including the presiding minister and assistants.

1. Jusqu'à nouvel ordre, la participation à toutes les célébrations liturgiques dans les églises situées dans la région de Santé publique Sudbury et districts est limitée à un maximum de 15% de la capacité totale de la salle, y compris le ministre et ses assistants.

2. This decree abrogates and replaces decree 019/2021.

2. Ce décret abroge et remplace le décret 019/2021.

*Given at Sudbury, the seat of the diocesan curia, the 17th day of March, 2021.*

*Donné à Sudbury, le siège de la curie diocésaine, ce 17<sup>e</sup> jour de mars 2021.*

+Thomas Dowd  
Diocesan bishop / évêque diocésain

Jean Vézina  
Chancellor / chancelier

